
P R O T O K Ó Ł Nr III / 14 

z pierwszej sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu 29 grudnia 2014 r 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.11-tej , zakończono o godz. 15-tej. 
 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15 w/g załączonej listy obecności. 
 

W obradach udział wzięli : Skarbnik Gminny , Sekretarz Gminy oraz sołtysi . 

Ad.pkt.1 
 

Przewodniczący Rady otworzył sesję , powitał zebranych i stwierdził qorum władne do 

podejmowania prawomocnych uchwał .  
 

Ad.pkt.2 
 

Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek obrad , który przedstawia 

się następująco : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad . 

2. Porządek obrad . 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej II sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014-2033. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy 

Czernice Borowe z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej na 2014 rok.  
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej / 

odrębnie dla każdego sołectwa – 25 uchwał /. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice 

Borowe na lata 2015 – 2033 . 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok . 
 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2015 rok. 
 

11. Interpelacje radnych złożone na piśmie . 
 

12. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy . 
 

13. Wolne wnioski i zapytania. 
 



14. Zakończenie obrad sesji.  

Przewodniczący poddał pod 

głosowanie porządek obrad : 

za................................... - 15 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się............. - 0 
 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty .  
 

Ad.pkt.3 

Przewodniczący obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest przyjęcie protokółu z poprzedniej II sesji Rady Gminy . 
 

 

Dyskusji nie było . 
 

Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokółu : 

za................................... - 14 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się............. - 1 
 

Rada Gminy większością głosów „za” przyjęła protokół z II sesji Rady Gminy . 
 

Ad.pkt.4 
 

Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014-2033. 
 

Dyskusji nie było . 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 14 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 1 
 

 

 

 

Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 21/ III/14 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 

2014-2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

Ad.pkt.5 
 

Przewodniczący Rady poinformował , że zgodnie z porządkiem obrad w tym punkcie 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 304/XXVIII/13 Rady 



Gminy Czernice Borowe z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej na 2014 rok. 
 

Dyskusji nie było . 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 14 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 1 
 

 

 

 

Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 22/ III/14 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy Czernice Borowe z 

dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2014 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

 

Ad.pkt.6 

Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest podjęcie uchwał w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w 

sołectwach . 

Poddam pod głosowanie uchwały odrębnie dla każdego sołectwa . 

Dyskusji nie było . 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Borkowo Falenta 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 23/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Borkowo Falenta . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Chojnowo 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 24/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Chojnowo . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 



Odnośnie głosowania nad uchwałą w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i Rady 

Sołeckiej w Chrostowie Wielkim . 

Dyskusja : 

Pan Bartołd Tadeusz – sołtys sołectwa Chrostowo - zapytał odnośnie nazwy sołectwa 

Chrostowo czy Chrostowo Wielkie . Należy ustalić jakie jest prawidłowe brzmienie 

sołectwa . 

Radny Nosarzewski Witold zapytał czy samo sołectwo jest w Statucie . 

Przewodniczący Rady po wyjaśnieniu poinformował , że nazwa sołectwa Chrostowo 

Wielkie jest zgodna z wykazem sołectw , który jest załącznikiem do Statutu Gminy . 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Chrostowo Wielkie  

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 25/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Chrostowo Wielkie . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Czernice Borowe 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 26/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Czernice Borowe . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Dzielin 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 27/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Dzielin . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Górki 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 



przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 28/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Górki . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Grójec 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 29/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Grójec . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Jastrzębiec 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 30/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Jastrzębiec 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Kadzielnia 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 31/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Kadzielnia . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Kosmowo 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 32/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Kosmowo . 



Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Miloszewiec 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 33/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Miłoszewiec 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Nowe Czernice 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 34/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Nowe Czernice . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Obrębiec 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 35/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Obrębiec . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Olszewiec  

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 36/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Olszewiec . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Pawłowo Kościelne  

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 



Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 37/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Pawłowo Kościelne . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Pawłówko  

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 38/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Pawłówko . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Pierzchały 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 39/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Pierzchały . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Rostkowo 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 40/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Rostkowo . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Szczepanki 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 41/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Szczepanki . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Turowo  



i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 42/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Turowo . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Węgra 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 43/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Węgra . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Załogi  

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 44/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Załogi . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Zberoż 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 45/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Zberoż . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Zembrzus 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 



Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 46/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Zembrzus . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

dotyczący sołectwa Żebry 

i poddał pod głosowanie : 

za......................................... - 15 

przeciw................................ - 0 

wstrzymało się.................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 47/ III/14 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Żebry . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu.  
 

Ad.pkt.7 
 

Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice 

Borowe na lata 2015 – 2033 . 
 

Dyskusji nie było . 
 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Os.511.2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 grudnia 2014 roku w sprawie 

wydania opinii do przedłożonego przez Wójta Gminy Czernice Borowe projektu 

uchwały Rady Gminy Czernice Borowe w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czernice Borowe na lata 2015 – 2033 . Opinia pozytywna . Opinia stanowi 

załącznik do protokółu . 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za............................... - 13 

przeciw...................... - 0 

wstrzymało się........... - 2 
 

Rada Gminy większością głosów „ za „ podjęła Uchwalę Nr 48/ III /14 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015 – 2033 . 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

 

Ad.pkt.8 
 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok . 
 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Os.512.2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 grudnia 2014 roku w sprawie 



wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernice Borowe projekcie uchwały 

Budżetowej Gminy Czernice Borowe na 2015 rok. 
 

Dyskusji nie było . 
 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za..................................... - 14 

przeciw............................ - 0 

wstrzymało się............... - 1 
 

Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 49/ III/14 w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok . 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
 

Ad.pkt.9 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok. 
 

Dyskusji nie było . 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie sprawozdania : 

za............................................. - 15 

przeciw.................................... - 0 

wstrzymało się....................... - 0 
 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu . 
 

Ad.pkt.10 
 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 

rok. 
Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do uchwały .  

Dyskusja : 

radny Witold Nosarzewski zapytał się o skład osobowy komisji i w jaki sposób dokonano 

wyboru . 

Pani Bożena Romanik – przewodnicząca komisji poinformowała , że w skład komisji 

powołani zostali : Ryszard Trzciński , Anna Bastkowska , Janusz Ćwiek i Bożena 

Romanik . 

Radny Ryszard Trzciński - dla uzupełnienia przewodniczącą tej komisji jest p. Bożena 

Romanik 

Przewodniczący Rady poinformował , że komisja powołana została 4 lata temu . 



Sekretarz Gminy poinformowała , że powołanie tej komisji jest w kompetencji Wójta . 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie :  

za............................................. - 15 

przeciw................................... - 0 

wstrzymało się ..................... - 0 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 16/ II /14 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Ad.pkt.11 
 

Interpelacje radnych złożone na piśmie , takowych nie było . 
 

Ad pkt. 12 
 

 

Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta . Radni i sołtysi 

otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 

W wyniku drugiego postępowania przetargowego wyłoniony został p. Stolarczyk na 

wykonywanie odśnieżania dróg na terenie naszej gminy / 140 zł roboczogodzina netto , 

to jest niżej niż w ubiegłym roku /. Do przetargu nie jest wpisane solenie , dlatego 

zakupiliśmy sól i mamy zrobioną solankę po posypywania dróg . To będzie wykonywane 

z wolnej ręki . Gdyby była potrzeba proszę o Zgłaszanie do p. Kocięckiego .  

Poinformował , że 22 grudnia br. wydano opinię w obrębie Borkowa Falęnta , że istnieje 

potrzeba wydania opinii o oddziaływaniu na środowisko . Zainteresowanych proszę o 

śledzenie na BIP-e Urzędu . 

Radny Nosarzewski Witold – w związku z tą ostatnią informacją , czy nie można 

odmówić inwestorowi . To uprościłoby sprawę. To jest inwestor od tych dwóch , wtedy 

się wycofał , a teraz ponownie próbuje . Nie tyle odmówić tylko wskazać powody 

niemożliwości tej budowy . Byłoby prościej . 
 

Wójt - też byłem zaskoczony . Odmówić mu nie mogę . 

Odbyła się rozprawa w sprawie wniosków unijnych . W związku z tym , że się nie 

zgadzałem z tą opinią sprawa trafiła do Sądu . Wygraliśmy tą sprawę , decyzja została 

uchylona . Nie jest mi znane jak się zachowa mazowiecka Jednostka . Przysługuje jej 

prawo do wypracowania innego stanowiska i skierowania sprawy do Sądu . Jak nie 

będzie się odwoływać , mam nadzieję te pieniądze w budżecie .Mamy jeszcze w tej samej 

sprawie dwa wnioski / retencja + samochody strażackie i drogi z Gruduskiem / Mam 

nadzieję , że będzie podobnie .  

W budżecie gminy na 2015 rok nie ma zapisanych dróg w Grójcu , Chojnowie i Obrębcu 

. Dopiero jak pojawią się środki , to zadanie pojawi się w budżecie .Tak uzgodniliśmy z 

komisją budżetową i przewodniczącymi pozostałych komisji . Będziemy składać wniosek 

do FOGR o pieniądze na drogę w Grójcu , to zadanie będzie priorytetowe , a następne w 

Chojnowie i Obrębcu . Nie mówię o innych zadaniach np. chodnik w Obrębcu czy 

współudział w realizacji zadań. Remonty dróg tak zapisaliśmy w budżecie .W ramach 

funduszu sołeckiego położyliśmy jedną warstwę nawierzchni w Nowych Czernicach . 

Lata 2015 – 2016 będą latami niebogatymi ze względu na zadłużenie gminy . 

Województwo mazowieckie nie jest gotowe z podziałem środków unijnych . Zostanie sieć 



wodociągowa i drogi . Powinniśmy się przygotowywać / analizując zadania , 

przygotowanie dokumentacji itp. / do realizacji na lata 2017 -2018. Myślę o zadaniach , 

które nie mogły być wykonane , bo nie było przygotowanej dokumentacji . Procedury się 

dłużyły na etapie uzgodnień i nie było możliwości realizacji . W Pierzchałach chcieliśmy 

się domówić z właścicielami gruntów . Proponuję , ażeby usiąść przy stole i zawrzeć 

uzgodnienia , jak najmniej kosztowne dla gminy rozwiązanie. Takie pomyślenie jest 

konieczne .  
 

Radny Witold Nosarzewski – czy fragment drogi Grójec – Chojnowo / przez las / nie jest 

własnością gminną .? 

Wójt – tak nie jest . Jest zgoda na przejście i że przekażą . Sytuacje są niekiedy 

zaskakujące. Droga od Grójca do lasu jest nasza , ale rowy nie są nasze . Mamy nadzieję 

, że w 2015 roku cały pas drogowy szerokości 9 mb, będzie sfinalizowana ta sprawa . 
 

Pan Jerzy Kordek – sołtys wsi Grójec – wnioskowaliśmy wcześniej o wycięcie 4 dębów 

rosnących przy drodze / przed lasem / . Już kilka lat o to prosimy i nic się nie dzieje .  
 

Wójt – muszę sprawdzić, przyjmuję jako wniosek . Ta droga planowana jest na całej 

długości o szerokości 9 mb. 
 

Pan Jerzy Kordek – ta droga jest zaplanowana prosto do lasu . Moim zdaniem tej drogi 

nie trzeba zmieniać . Te dęby nie są nacechowane do wycięcia . Takie sprawy powinny 

być wykonane już teraz . 
 

Ad pkt. 13 
 

Wolne wnioski i zapytania . 
 

Pan Bartołd Tadeusz – droga w Chrostowie . Chciałbym , aby ta droga nie zeszła na 

dalszy plan i była wykonana . Bobry tam też robią swoją robotę . Mówił pan , że zostały 

pieniądze . Wnioskuję o uporządkowanie drogi od wsi Przywilcz . Tak dalej nie może 

być – podorywanie drogi , to niedługo będzie zniszczona . Zakręt ostry na drodze i 

rosnące obok drzewo . To drzewo powinno być wycięte . To utrudnia poruszanie się po 

tej drodze . Jeśli pieniądze zostały , to w ramach tych środków powinna zostać 

poprawiona ta droga . 
 

Wójt – muszę sprawdzić , bo to chyba chodzi już o grunty z gminy Grudusk . Myśmy 

ten pas drogi globalnie porządkowaliśmy . 
 

Pan Zbigniew Pieńkosz – sołtys wsi Olszewiec – zgłaszam potrzebę poprawienia drogi od 

świetlicy w Olszewcu do krzyża . 
 

Wójt – mieliśmy umowę z p. Marchlińskim , że jeżdżąc po drodze , następnie ją 

porządkuje . 
 

Pan Grzegorz Urbański – sołtys sołectwa Chojnowo – był objazd z Węgry przez 

Chojnowo . Stan drogi jest fatalny i wymaga naprawy . 

Wójt – zgodziłem się , bo objazd musi być . Nic nie zrobiliśmy . Liczę , że Starostwo nam 

w tym pomoże i zrobimy naprawę tej drogi . 
 



Radny Nosarzewski Witold - jakie możliwości ma radny jak chce umieścić tekst w „ 

Wieściach Gminnych „. Czy to na zasadzie ogłoszenia . Jako radny w sprawach 

społecznych , a nie jako osoba fizyczna Jakie możliwości są , jaka objętość materiału . 

Wójt – trzeba w tym temacie zgłosić się do Gminnego Centrum Informacji . 
 

Radny Witold Nosarzewski – chciałbym taką rubrykę „ zdaniem radnego „. Do tej pory 

były przedstawiane informacje jednostronnie . Chciałbym w wielu sprawach 

przedstawić inne zdanie . Wyborcy mają prawo poznać inne zdanie . Chcę zapytać . 
 

Wójt – to są „ Wieści Gminne „ i tam staramy się przedstawiać suche fakty . Niekiedy ja 

daję swój komentarz . Nie było praktyki do tej pory polemiki , były eliminowane np. 

opublikowanie płatnej treści pisma w sprawie drogi w Rostkowie . Poprosiłem , ażeby 

nie przyjmować , w celu uniknięcia polemiki . 
 

Radny – Nosarzewski Witold – ja nie chcę jako osoba prywatna tylko wyłącznie w 

interesie społecznym . Skoro jestem radnym , chciałbym przekazywać swoim wyborcom 

co się dzieje .Obiecywałem swoim wyborcom informować o sprawach społecznych i co 

się dzieje .Tak że jeżeli jest taka możliwość to skorzystam . Nie usłyszałem 

zdecydowanego stanowiska w tej sprawie . Czy radny ma prawo tam przedstawić swoje 

informacje . Kto o tym decyduje Rada Gminy , Wójt .  
 

Wójt - ja jestem modelatorem i proszę złożyć , wówczas naniosę swoje uwagi .W 

wydawanym swoim piśmie pan umieszcza tylko takie informację , które chce pan 

umieścić. 

Radny Nosarzewski Witold – przykro , demokracji ciąg dalszy . 
 

Pan Stryjewski Kazimierz – sołtys sołectwa Kosmowo – czy sołtysem może zostać 

pracownik Urzędu Gminy ? 
 

Pani Bożena Zembrzuska – radca prawny – nie ma przeciwskazań ustawodawczych do 

pełnienia tej funkcji . 
 

Pan Stryjewski Kazimierz – czy możemy liczyć na wykonanie utwardzenia dróg we wsi 

Kosmowo . W naszym kraju są zmiany nazwy miejscowości np. Żebry Idżki - teraz jest 

Żebry Ićki czy Kosmowo Nart , a to był Nart ,gdzie była mała grupa domów . 

Kosmówka , tam stała o tej nazwie knajpa , a teraz stała się miejscowością . 
 

Ad pkt. 14  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął III sesję Rady. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 

 

Protokołowała 
 

Bożena Romanik 
 


